
Interventio ry 2/2024 

HALLITUKSEN KOKOUS 

Aika: Keskiviikko 12.02.2024 klo 16.15 

Paikka: Lähde, B154 

Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: Vuokko Oinonen, Ella Kakko, Eemeli Kangasharju, Ella
Palkio, Wilma Yli-Hakula, Taika Loppi, Aino Honkapää, Elina Mäklin, Hanna
Miekkoja, Teemu Sihvonen.
 
Aktiivijäsenet: Sini Kallio saapui kohdassa 4, poistui kohdassa 14. Kaapo

Riikonen saapui kohdassa 6.
 
Muut läsnäolijat: Iina Pitkäaho

 

1. Kokouksen avaus
Kokous avattiin ajassa 16.18.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Ella Palkio ja Eemeli Kangasharju.

4. Asialistan hyväksyminen työjärjestykseksi
- Asialistaan ehdotettiin lisättäväksi kohta 8. ympäristöstrategia. Ehdotus hyväksyttiin.
- Asialistaan ehdotettiin kohtaa 5 edellisen kokouksen pöytäkirjan allekirjoitus

lisättäväksi. Ehdotus hyväksyttiin.
- Asialistaan ehdotettiin kohdan 11 jäsenrekisterin luominen lisäämistä. Ehdotus

hyväksyttiin.
- Asialistaan ehdotettiin lisättäväksi kohta 17.1 hallituspaidat. Ehdotus hyväksyttiin.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan allekirjoitus
Allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

6. Kevätkokous
Päätettiin kevätkokouksen päivämääräksi 09.04.2024 klo 16.15. Paikka tarkentuu
myöhemmin.

7. Logo
Keskustelimme logosta.



Logosta äänestetty Instagramissa. Hallitus saanut viestejä, etteivät kaikki jäsenet olleet
tyytyväisiä logoon. Viestejä aiheesta tullut kaksi kappaletta. Äänestäjiä Instagramin
logoäänestyksessä ollut noin 100. Logoideana kukkahattu noussut esiin kahdessa
pöhinäillassa sekä myös Flingassa, jossa logoehdotuksia kerätty ennen. Kukkahattu oli
saanut näissä kannatusta. Ideoiden antaminen ollut mahdollista ja Instagramin
logokisassa saimme vain yhden uuden ehdotuksen, joka oli myös kukkahattu-logo.

Keskusteltu siitä, pitäisikö teemaväreistä tehdä joku äänestys Instagramiin, jotta
jäsenistöllä olisi mahdollisuus vaikuttaa niihin.

Taika Loppi esittää, että ajatuksena on se, että ”ownataan” kukkahattu logona ja tehdään
siitä positiivinen.

Wilma Yli-Hakula esittää, että viesteissä, joita logoon liittyen on tullut, oli ajatuksena se,
etteivät viestien lähettäjät halua meitä Interventio ry:n jäseniä leimattavan yliopistossa
kukkahatuiksi.

Ella Palkio esittää, että olemme tarjonneet mahdollisuuksia vaikuttaa logoon syksystä
asti, kun ainejärjestöä on suunniteltu.

Viesteissä ei tullut esiin vaihtoehtoista logoideaa.

Iina Pitkäaho esittää, että hänen ajatuksenansa on, että logoon on ollut mahdollisuus
vaikuttaa ja logo näyttäytyy positiivisena. Tärkeää olisi, että perustelemme miksi emme
esimerkiksi kukkahatulla tehdä sukupuolittamista tai mitä arvoja emme kannata.

Keskustelua logon väreistä. Ajatuksena tulee, että logo voisi olla yhteneväinen
haalareiden värin kanssa, kun se päätetään. Logon värit tulisi kuitenkin nyt valita, jotta
virallinen logo saadaan käyttöön.

Ehdotetaan valittavan kukkahattu yhdistyksen logoksi. Päätetään että kukkahattu
valitaan meidän logoksemme, kukaan läsnäolijoista ei vastusta ehdotusta.

Arvoja mitä kukkahattu Interventio ry:lle logona edustaisi
- Emme halua edistää yliopistokulttuurissa negatiivista ennakko-oletusta vaan

vahvistaa positiivista
- oikeudenmukaisuus
- toisten huomioiminen
- puolustetaan heikompia ”social justice warriors”
- Huumori mukana toiminnassa
- rohkeus
- tasa-arvo
- jokainen saa olla aidosti mitä on
- avarakatseisuus
- itseironia
- myötätunto



Keskusteltu kukkahattutäti -ajatuksesta, jota logo herättänyt. Logo ei edusta mitään
sukupuolta, vaan on sukupuolineutraali. Pohdintaa siitä, että alan historia edelleen
painolastina siinä, miksi ala tai logo mahdollisesti nähdään sukupuolittuneena. Logolla
halutaan murtaa sukupuolittuneisuutta, kuka tahansa voi laittaa kukkahatun päähän ja
puolustaa heikompia. Kukkahattu nostaa myös esiin alan sukupuolittuneisuutta ja
keskustelua.

Päätetään, että tehdään postaus logosta, kun virallinen logo on valittu. Laitetaan
kokousterveisiin lyhyesti logoasioista.

Logosta tehdään eri väriehdotuksia ja sitten tehdään vielä Instagramiin lopullinen
äänestys.

8. Ympäristöstrategia
Elina Mäklin esittelee lyhyesti ympäristöstrategian, johon hallitus perehtynyt etukäteen.
Ympäristöstrategia hyväksytään.

9. Yhdistyksen tilin avaaminen
Päätettiin valita Holvi-tili yhdistyksen tiliksi. Talousvastaava Eemeli Kangasharju kertoo,
että kilpailutimme DanskeBank, OP, säästöpankki, HandelsBanken, Spankki sekä
POP-pankki. Tilin avausmaksun vuoksi päädymme Holviin.

Päätettiin valtuuttaa Eemeli Kangasharju [henkilöturvatunnus] edustamaan Interventio
ry yhdistystä kaikessa Holvi Payment Servicess Oy:n liittyvässä toiminnassa Holvin
käyttöehtojen mukaisesti. Valtuutuksen kuuluvat erityisesti:

– Avata, hallinnoida ja sulkea yhdistystili / päättää asiakassuhde,

– Suorittaa maksutapahtumia tarjottujen maksuvälineiden avulla,

– Myöntää käyttöoikeuksia kolmansille osapuolille (kuten työntekijöille) ja

– käyttää Holvin palveluja.

(Yllä oleva luettelo on vain esimerkinomainen eikä tyhjentävä.)

Valtuutetulla ei ole oikeutta myöntää valtuuksia.

Tämä valtuutus on voimassa Holvin ja yhdistyksen välisen sopimussuhteen päättymiseen
tai siihen saakka, kunnes yhdistys peruuttaa valtuutuksen ilmoittamalla siitä kirjallisesti
Holvi Payments Services Oy:lle.

10. Talous
Ei talousasioita.



11. Jäsenrekisterin luominen
Heti kun tili on luotu, avataan virallinen jäsenrekisteri KideApp:n kautta. Valtuutetaan
Ella Palkio avaamaan KideApp jäsenrekisteri ja lipunmyyntikanava yhdistykselle.

12. Yritysyhteistyö
Sofita oli kysynyt yhteistyöpakettien voimassaoloa. Sovittu yhteistyöpakettien olevan
voimassa vuoden ajan.

12.1 Haalarit
Haalareita kilpailutettu. Pohdittu, että haalareista ei kuitenkaan ehkä kannata tinkiä.
YFI:llä ollut opiskelijahaalareilta haalarit ja ne ainakin todettu hyväksi. Kankaista voisi
saada mallipaloja, mutta ei kaikista, eli joitakin värejä voi pyytää.

Mietitty haalareiden suunnittelu- ja vitutusiltaa yhdessä. Tähän voisi yhdistää myös
haalarimerkkien suunnittelua. Pidetään äänestystä haalariväreistä ja tilataan
mallikappaleita niiden mukaan. Tapahtumassa voisi vielä äänestää väriä.
Tapahtumapäiväksi ehdotettiin 11.3.2024. Mietitään tilaa vielä.

13. Tapahtumat
- Ensimmäinen tapahtuma oli 31.01.2024.

Tulevat tapahtumat:
- 20.02.2024 sofitan työelämätapahtuma
- 27.02.2024 yfin ystävänpäiväsitsit (Ella Kakko yv-vastaava)
- 11.03.2024 haalarisuunnittelu
- 19.03.2024 Interventio x Stimulus sitsit @Tilia
- 13.04.2024 maratonsitsit
- 27.04.2023 vappusitsit Interventio x Parku x Varkaat x Magna @Ilokivi
- 02.05.2024 Wabu ei lopu x Talentian opiskelijatyöryhmä x Jasto @Tilia
- Huhtikuun alkuun mahdollisesti sossujen hemmottelu/rentoutumispäivä

- Toive, että olisi myös alkoholittomia tapahtumia. Näihin liittyen tapahtumavastaavat
ja sosiaalipoliittinen vastaava tapaavat.

14. Tiedotus ja viestintä
- Instagram tilin pitää muuttaa ammattilaistiliksi ja sen yhdistäminen facebook-tiliin.
- Viestintäkalenteri tehty. Viestintäkalenteri laitetaan OneDriven kansioon.
- Tutormainostuspostaus. Tehdään postauksena Instagramiin.
- Hallitusesittelyt. Tehdään postauksena Instagramiin.

15. Koulutuspolitiikka
- Tänään ollut oppiainekokous. Oppiainekahvit 05.03.2024 klo 14:30 alkaen.
- Yliopistolta tulossa viestiä sähköpostiin sosiaalityön opiskelijoita koskevasta vuoden

työssäolorajasta ennen valmistumista. Tehdään postaus tästä myös meidän
Instagramiimme.



- Käytännöt 2 kurssin työmäärää kevennetään. Harjoittelun aikana olevia tehtäviä
sulautetaan muihin, ettei harjoittelun aikana tarvitse tehdä tehtäviä.

- Osasuorituksille kursseissa suunniteltu maksimisuoritusaikaa, ettei kursseja voi
suorittaa monen vuoden aikana.

16. Sosiaalipolitiikka
- Ensimmäisestä tapahtumasta ei mitään häirintälomakkeessa.
- hyvinvointitapahtumana voisi olla retki Haukanniemen laavulle. Päätettiin päiväksi

09.03.2024 klo 13:00. Omat eväät mukaan -konsepti. Kysytään JYYltä polttopuita.

17. META
17.1 Hallituspaidat
Hallituspaidat hankitaan omakustanteisesti.

17.2 JYY:n vuosijuhlat
Interventiosta kutsuttu 2 henkilöä JYYn vuosijuhlille. Vuosijuhliin saa osallistua
halutessaan, mutta lippua ei voida kustantaa. Mahdollisuus myös 2 henkilöllä
osallistua sillikselle omakustanteisesti.

18. Seuraava kokous
- 19.01.2024 hallituksen tapaaminen klo 16–17
- Hallituksen kokous 05.03.2024 klo 16.15
- Hallituksen kokous 26.03.2024 klo 16.15

19. Kokouksen päättäminen
Päätetään kokous ajassa 18.22

 
 

 
Wilma Yli-Hakula Elina Mäklin 
puheenjohtaja sihteeri 
 
 

 
 

Ella Palkio Eemeli Kangasharju
pöytäkirjantarkastaja pöytäkirjantarkastaja
 




